
 

Sidan 1 av 4 

 

   
 

NOVA SCOTIA DUCK TOLLING RETRIEVERKLUBBEN 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Linköping 16 - 17 november 2024 
 

 
                      
 
§ 81 Ordförande öppnade mötet och hälsade välkommen. 
 
§ 82 Besultsmässighet. Beslutsmässighet föreligger: Louise Blomqvist, Malin Kånåhols, 
Gunliz Bengtsson, Carina Boijertz, Mikael Knös, Therese Knutsson, Henrietta Hellström, Mats 
Viker och Åsa Roosqvist. Romy Jonsson anslöt från punkt 88. 
 
§ 83 Fastställande av dagordning. Dagordningen godkändes,  
  
§ 84 Val av justerare: Mikael Knös valdes som justerare 
 
§ 85 Föregående möte återkoppling från tidigare möten, föregående mötesanteckningar 
lades till handlingarna 
 
§ 86 Inkomna skrivelser:  

• Diverse post från SSRK och SKK 
• förfrågan om pliktnummer av Tollaren till Lunds Universitet 

 
§87 Utgående skrivelser: 

• Utskick till uppfödare angående tollingjaktprovsregler 
 
§ 88 Rapporter från ansvarsområden 

a) Ordförande : Revidering av SSRKs mångfald- och bemötandepolicy så att även 
perspektivet hundras och hundverksamhet pågår. Måste beslutas på 
fullmäktige. Detta kommer utifrån Tollarklubbens protester att Tollaren skulle 
uteslutas från fieldtrials. 
Arbetsgrupp Ekonomi och medlemsavgifter- arbetet går bra- nytt förslag på 
gång som både handlar om SSRKs eget kapital och om medlemsavgifterna - 
vad avgiften ska finansiera och hur stor del av rasklubbens medlemsavgift 
som ska gå till SSRK. I förslaget ligger förslag på en höjning av avgiften 
rasklubben ska betala från 10 kr/medlem till 19 kr/ medlem per år. 
Skickat in två texter till Apportören. 
 

b) Vice ordförande: Arbetet med att bemanna Tollarklubbens monter på 
Stockholm Hundmässa pågår. 8 personer/dag bemannar montern. 
Sponsorer: Fodersponsor Royal kontaktad. Sponsorhuset nerlagd däremot ny 
webshop publicerad, Tollarklubben – Prima4you 
 

https://www.prima4you.se/collections/tollarklubben
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c) Jaktansvarig: Sammanställning av 2024:s jaktprovsstarter, 31 prov under året 
vilket är högsta antalet prov hittills men inte så många starter som tidigare år. 
Dessutom färre hundar till pris än tidigare år. Statistiken presenteras i 
verksamhetsberättelsen.  
Diskussion kring regelrevideringen för Tollingjaktproven. Tollarklubben 
författar ett förslag som främst handlar om plan B för att förekomma 
angående matvilt, om beslut från SKK medför att änder inte får användas, 
samt angående lottningsregler. Ordförande ansvarar för att skriva ihop och 
skicka in.  
Tollarklubben har skickat ut frågan om funderingar kring regelrevideringen till 
uppfödare och några förslag har inkommit som ingick i diskussionen. 
Tollingjaktkommittén kommer ha ett fysiskt möte i januari för att 
sammanställa nya regelförslaget (Tollingjaktprovsregler) innan det går ut på 
remiss. 
Film av TJP - har kontakt med Sydvästtollarna som engagerat ett filmbolag för 
att filma tollingjaktprov. Vi beslöt att genomföra detta, budgetera och 
producera filmen vt 25. Vi beslöt ansöka om medel för finansiering från SKKs 
utvecklingsfond. Ansökan författas av ordförande senast 30/12. 
 

d) Sekreterare: bokning av fysiskt möte i januari i Jönköping samt för 
Klubbmötet i mars i Upplands Väsby. 
Svarar på mail angående pliktnummer av Tollaren till Lunds Universitet. 
 

e) Kassör: Medlemsantal 1/11 1335 st.  
Portot för tidningar som skickas utomlands har höjts till 64 kr inom EU och 72 
utom EU. 
Genomgång av ekonomisk rapport  
 

f) Avelsansvarig: Resultatet från publicerad artikel utifrån Hälsoenkäten gav 
även funderingar kring att ⅓ av hundarna var kastrerade.  
Statistik avel och hälsa. Hittills 219 födda valpar. 16 kullar registrerade sista 
kvartalet!  
 

g) Aktivitetsansvarig:  Planering igång inför 2025:års aktivitetsgruppsträff i 
Herrfallet i mitten på april. Vi beslöt att två stycken från varje aktivitetsgrupp 
får delta. 
 

h) Uppfödaransvarig: Uppfödarträff söndag 16 mars 2025 (efter Klubbmötet) 
med fokus på genetisk mångfald.  
Försöker samla ihop uppfödare som inte haft så många kullar för att se vilket 
stöd som behövs. 
 

i) Specialenansvarig: Summering av TS 2024. Fler startande hundar än 2023 
men fortfarande inte som innan pandemin. Tollingjaktproven håller ungefär 
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lika många startande som tidigare. Utställningen, workingtest och rallylydnad 
är grenar där det tappats flest hundar senaste åren.  
Genomgång av den enkät som skickades ut till alla deltagare vid årets special. 
Funderingar utifrån denna och diskussion kring förbättringsmöjligheter. En 
summering av enkäten skrivs ihop av Specialenansvarig och publiceras i 
kommande nummer av Tollaren. 
 

j) Exteriöransvarig: Exteriördomarkonferens 2025. Planeringen fortskrider. 
Utökat nu till 2 hanar och 2 tikar av rastypisk excellent kvalité som 
presenteras och filmas den 10 maj. SSRK kommer stå för viss summa och 
bekosta deltagande av svenska hundar. Sökandet av hundar som kan 
representera rasen pågår. Raspresentatör (exteriördomare) sökes 
fortfarande. Raspresentatören kommer bedöma en av hundarna den 10 maj 
och den bedömningen spelas in samt kommer raspresentatören presentera 
rasen i augusti.  
Digitalt material, både till presentationen samt domarkompendiet som ska 
visa variationen i vår ras ska vara klart sista mars 25. Bilder till detta 
efterlyses.  
Sammanställt resultat från 2024s utställningar, kommer publicera 
sammanställningen i Tollaren.  

 
§ 89 Tollaren: Deadline för nr 1 2025 den 19 jan 25 
 
§ 90 Klubbmöte: Flera förslag om föreläsare på lördagen efter Klubbmötet. Vi återkommer 
med info om detta när det är bokat och klart. 
 
§ 91 Valberedningen: Valberedningens ordförande deltog via zoomlänk. Arbetet med att ta 
fram förslag till ordförande pågår. Annonsering till medlemmar på gång. 
 
§ 92 Remiss regelrevidering retriever: genomgång av de föreslagna ändringarna, diskussion 
kring dessa. Vissa administrativa delar kanske även kommer i tollingjaktprovens 
regelrevidering. Tollarklubben kommenterar remissförslaget angående förändring av 
betygssättning av praktiskt prov samt en kommentar avseende den generella skrivningen om 
att den startande ska kunna förflytta sig inom provområdet med hänvisning till 
mångfaldspolicyn och även en kommentar avseende beskrivningen av vattenprovet för Field 
Trial. Vi kommenterar även det vi tycker är positivt, som tex förtydligande av passiviteten 
samt delning av WT och MT och att dessa blir tävlingsform. Vi beslöt att ordföranden 
summerar våra kommentarer på remissen och skickar in. 
 
§ 93 Övriga frågor – inga övriga frågor 
 
§ 94 Nästa möte 16 december via zoom. 
 
§ 95 Mötet avslutades  
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Vid Protokollet:                                                                      Justeras: 
  
  
-----------------------------------------                                -------------------------------------------- 
Åsa Roosqvist, sekreterare                                              Mats Viker, ordförande 
 
 
 
 
    -------------------------------------------- 
    Mikael Knös 
  
  
                                                                                                        
  


